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متن پرسش

سلام استاد گرامی: صحبتهای استاد جوادی آملی در خصوص مرحوم آیت االله مهدوی کنی رو می

دیدیم و مشاهده کردم استاد، دایم روی این نکته تاکید میکردند که در واقع آیت االله مهدوی کنی به

هرجا رسیده از این بوده که صادقانه و خالصانه قصدش خدمت به جمهوری اسلامی ایران، اعتلای

جمهوری اسلامی، تقویت جمهوری اسلامی و ...بوده. استاد سوالم این است آیا واقعا خدمت به نظام

جمهوری اسلامی می تواند انسان را عاقبت بخیر کند؟ با توجه به اینکه در سلوک آیت االله مهدوی کنی

در قبال نظام اسلامی واقعا این رویکرد وجود داشت که ایشان منیتی برای خود در مقابل نظام قایل

نبود، در واقع اگر نیاز به حضورشان بود حضور پیدا می کردند اگر نیاز احساس نمی کردند مطلقا به

کارهای دانشگاه می رسیدند و اینطور نبود که بگویند نه الاّ و بلاّ من باید خودم وسط صحنه باشم، که

واقعا این روحیه، کار می برد. نظر شما چیست؟ آیا با خدمت به نظام برای ما نیز چنین اتفاقی می

افتد؟ استاد سوال دومم این است که در یکی از پاسخهایتان نوشته بودید آیت االله مهدوی کنی،

عاقبت بخیر شدند، از کجا معلوم؟ آیا اینکه ولی فقیه و قاطبه علما خدمات ایشان را تأد می کنند

کافی است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آیتاالله مهدوی کنی«رضوانااللهتعالیعلیه» عالمی بود که متوجه شده بودند

در این تاریخ خداوند از طریق انقلاب اسلامی خود را به صحنه آورده و اگر کسی بخواهد با خدای

حقیقی و نه خدای ذهنی، مرتبط شود باید با تمام وجود خود را سرباز فداکار انقلاب اسلامی معنا کند

که عاقبت بهخیری تنها در این جاده نهفته است. موفق باشید


